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Vragen van de fractie van het CDA  aan het college van burgemeester en wethouders (ingezonden op 2 
november 2021). 
 
Er zijn er op dit moment veel zorgen over de opvangcapaciteit voor asielzoekers. De druk door de pieken 
van instroom is Ter Apel veel te hoog en andere opvanglocaties zijn acuut nodig om de last te verlichten. 
Met name opvangplaatsen voor minderjarige vreemdelingen die zonder familie naar Nederland komen 
hebben prioriteit. Demissionair minister van Justi-tie en Veiligheid Ferd Grapperhaus heeft tijdens het 
Veiligheidsberaad aan de burgemees-ters gevraagd om op korte termijn opvangplekken voor asielzoekers 
te regelen. Het Veilig-heidsberaad heeft afgesproken daar aan mee te werken. Echter, in de praktijk zijn 
veel ge-meenten hiertoe niet toe bereid. 
 
Andere opvanglocaties zijn acuut nodig om de lasten te verlichten. Voor Ter Apel, maar juist ook voor de 
asielzoekers zelf.  
 
Tegen de achtergrond van deze situatie heeft het CDA Waterland de volgende vragen aan het college: 
 
Vraag 1 

Is er door het ministerie van Justitie & Veiligheid of het COA contact opgenomen met de gemeente? 

 

Vraag 2 

Is er door het ministerie van J&V of het COA gevraagd om te helpen bij het regelen van tijdelijke 

opvangplekken voor de vluchtelingen die nu niet gehuisvest kunnen worden in Ter Apel? Zo nee, gaat de 

gemeente zelf contact opnemen? 

 

Vraag 3 

Is de gemeente bereid om tijdelijke opvangplekken voor vluchtelingen te regelen om daarmee de taak van 

de gemeente Westerwolde (Ter Apel) ter verlichten? Zo nee, waarom niet? 

 

 


